

Stichting Dorpsraad Olland

Verslag vergadering 2 juni 2026

Aanwezig: M. Dillen, , mw. C. van Heesch—Kastelijns, mw., A. v.d. Heijden, mw. J. van Hoof, M. Merks en H. Verboort

Afwezig: G. van Gorkum, H. Heerkens, I. van Heeswijk, G.. van Kollenburg, mw. E. van Aarle

- Opening en vaststelling van de agenda

De voorzitter opent deze vergadering en heet iedereen welkom.

Verslag vergadering 12-5-2026

- Notulen is na de opmerking van Geert Kollenburg gewijzigd, zodat de privacygevoelige informatie weg is gehaald
- De wijziging van de plaats van de stroomkabel voor de kerststal gaat intern besproken worden binnen de kerststalcommissie. Hierna zal een beslissing genomen worden over wat er met deze kabel kan gebeuren.
- 15 september gaat definitief door als geplande dag voor de valpreventie. De precieze invulling van hoe dit in de Loopr te doen volgt nog.

Verslag maandelijks overleg met Buurtadviseur op 18 mei 2026

- Een inwoner (Nicolien Bot namens de activiteiten commissie van de loopr.) zich gemeld met de vraag of het mogelijk is om een dag/middag/ avond te organiseren in de loopr voor nieuwe inwoners. Dit moet opgepakt worden voor 23 juni als het Ollands overleg plaatsvindt. Wat willen we hiermee en welke kosten kunnen we hiervoor maken.
- Vraag van Nicolien Bot: vraag wat er gedacht wordt van het besproeien van aardappelvelden. Desbetreffende boer heeft gezegd dat er gemeld wordt aan deze inwoner als er gesproeid wordt, maar dat er wel gesproeid wordt wanneer nodig.

Ingekomen stukken en korte mededelingen door de voorzitter

- Hans is per 27-5-2026 uitgeschreven bij de kamervankooaphandel
- Dorpsraad gaat contact opnemen met de eigenaar van het stuk grond achter de missen of deze boer bereid is om tot een overeenstemming te komen voor een pad van de misse tot het fietspad. Andere opties lijken er niet te zijn om van de Pastoorsmitstraat bij het fietspad te komen. Mark en Ad gaan dit gesprek aan.
- De vrijheidsmaaltijd is financieel afgehandeld, mede door een bijdrage van het V-Fonds. Wel is deze activiteit duurder uitgevallen dan verwacht.
- Verzoek voor het invullen van de buurtkrachtmonitor. Deze is ingevuld en als uitslag komen we uit op 84 punten, dit komt neer op de hoogste trede in de samenlevingsladder.
- Verzoek van de omgevingsraad voor het plaatsen van een veiligheid enquête.
- 11 verenigen tot nu toe aangemeld voor het Ollandsoverleg (18 mensen).
- Ad van der Heijden gaat aan de slag met een Excel bestand zodat er een duidelijker overzicht komt voor de penningmeester.
- Er worden vrijwilligers gevraagd om bij te dragen aan het mensen leren om te gaan met het openbaar vervoer. Ad gaat deze vraag uitzetten op de site van de dorpsraad.

Stand van zaken actiepunten / prioriteiten:

Dorpsvisie:

- 12 juni vindt de volgende activiteitsplaats in de loopr. Het thema is glow in the dark. Carla en Eveline zijn bezig met de voorbereiding van deze activiteit. Er zal gebruik gemaakt worden van de gymzaal en de bibliotheek ruimte. De voorziening voor drank is op dit moment een discussiepunt,

maar gaat geregeld worden door Carla. De flyers zullen rond het weekend van 5 juni verspreid worden. Er moet goed gekeken worden naar dat ALLE jongere in deze leeftijd goed bereikt worden. De datums zullen van tevoren goed verspreid moeten worden en op korte termijn per activiteit worden aangekaart. Volgende activiteiten zoals een filmavond en beugelen staan op de planning. Vraag vanuit de dorpsraad is wel om binnenkort een evaluatie moment voor het jeugdhonk te hebben. Er loopt een subsidieaanvraag voor de financiering van het jeugdhonk. Tot deze verkregen wordt zullen de 'kleine koste' vergoed worden vanuit de dorpsraad. Ook is er een voorstel om de flyer mogelijk ook via whatsapp te gaan verspreiden.

- Bouwgroep: weinig updates. Wern van Asseldonk wordt de nieuwe contactpersoon voor de dorpsraad.
- Groen: Het punt is lastig.
 1. Er staat een afspraak met een vergoenginsadviseur.
 2. Hans is bezig met het laarzenpad.
 3. In de dorpsvisie staat dat we aan de slag gaan met de verantwoordelijkheid die inwoners hebben voor hun eigen stukje stoep, trottoir of parkeerplaats. Het gaat er hierbij dan om naast het werk van de gemeente ervoor te zorgen dat mensen meehelpen om Olland er netjes uit te laten zien. Het voorstel is om dit in het Ollandsoverleg te bespreken.
- Jolanda: voor in het Ollands overleg, wat zouden verenigingen extra willen in Olland.
- Bij Ad is de vraag gekomen of er vanuit de dorpsraad een financiële bijdrage kan zijn voor koelboxpop. Deze vraag komt vaker vanuit verenigingen en clubs, wat doet de dorpsraad met deze aanvragen? Er wordt nergens aangegeven dat deze mogelijkheid er is, maar als dorpsraad willen wij Ollandse initiatieven die iets toevoegen aan de Ollandse samenleving stimuleren. Er komen ook jubileums aan van bepaalde clubs? Tijdens de volgende dorpsraadvergadering zal dit als agenda punt besproken moeten worden wat de dorpsraad met dit punt aan wil in de toekomst zodat hier duidelijke regels voor zijn
Verder zal Ad bij jubilerende clubs aangeven dat ze subsidie kunnen krijgen van de gemeente voor bepaalde activiteiten. Verder zal de dorpsraad bij koelboxpop aangeven dat ingeval van verlies de dorpsraad financieel 250 euro zal bijdragen.
- Ollandsoverleg: opzet
 - Beginnen met een korte presentatie van de buurt adviseur.
 - Stilstaan bij de dorpsvisie. Korte toelichting en lopende zaken.
 - Hierna is er plek voor discussie voor zaken in Olland: dit zal 4 punten betreffen. Deze discussie mag plaats vinden in kleine groepjes waarna dit vervolgens weer in de grote groep besproken zal worden. Dit is een goede opzet, maar we moeten opletten dat we niet hetzelfde gesprek krijgen als bij de dorpsvisie.
- Ollandsoverleg verbeterpunten:
 - Het overleg moet voor beide partijen nuttig zijn. Voor de verenigingen en voor dorpsraad.
 - Mogelijk alle discussiegroepen 2 punten vanuit ons (dorpsvisie meegeven) + 2/3 punten die voortkomen vanuit de verenigingen zelf.
 - Planning:
 - 1 Opening 15 min
 - 2 presentatie Roy en Ida 10 min per persoon
 - 3 presentatie en discussie over de onderwerpen van de dorpsvisie: 2x half uur.
 4. acties en meldingen en rondvraag.
- Ad wil graag per lid van de dorpsraad de 2 belangrijkste vragen over dorpsvisie hebben, dit voor de presentatie. Daarna gaat Ad met de besproken punten naar de commissie om de presentatie uit te werken.

- Woningbouw: er is contact geweest met Ivo Muller en Stefan Roche. Ad wil met de vertegenwoordigen partijen over de mogelijkheden. Dit combineren met meer vergroening waar de dorpsraad mee bezig is. Tegen de school zal een grasveldje blijven, dit is dan ook als vervanging van het grote veld nu. Ad gaat de informatie over dit project delen.
- Project Maarten van hoof zijn voor nu geen wijzigingen.

Wat verder ter tafel komt / lopende punten en rondvraag

- Nieuwsbrief
 - Jeugdhonk (verslag+planning)
 - Voorstellen nieuw dorpsraadlid
 - Valpreventie
 - Woningbouw
 - Verslag dorpsoverleg
 - Mogelijk artikel SV Olland jubileum/koelboxpop?
- Papierinzameling + vergoeding hiervoor gaat veranderen. Moet nog verder verduidelijkt gaan worden.

Kermis: er wordt voor alle kermissen (Olland, Boskant, Nijnsel en Rooi) een aggregaat geleverd. Carla gaat checken hoe dit met de brandstof geregeld wordt.